
 
     P r o t o k ó ł 
Z obrad XXVIII Sesji VI Kadencji Rady Gminy Nowy Dwór z dnia 21 marca 2014r. Obrady 
Sesji odbywały się w lokalu Nowodworskiego Ośrodka Kultury od godz. 1010 do godz. 1145. 
Obecni na posiedzeniu Sesji Radni: 

1. Andrukiewicz Marian 
2. Hańczaruk Wiesław 
3. Humienny Kazimierz 
4. Kalenik Krzysztof 
5. Rowińska Maria   
6. Możejko Marcin 
7. Pawłowski Piotr 
8. Rusiecki Kazimierz 
9. Rutkowska Grażyna Danuta 
10. Sobolewski Stanisław 
11. Sobolewski Piotr  
12. Stasiulewicz Czesław 
13. Sulima Jerzy 
14. Tomaszewski Wiesław 

 Ponadto w obradach Sesji uczestniczyli: 
Wójt – Andrzej Humienny 
Sekretarz Gminy – Stanisław Hrynkiewicz 
Skarbnik Gminy  - Anna Dziedzicka 
Kierownik Referatu Komunalnego – Mieczysław Dziedzicki 
Sołtysi z terenu gminy – lista obecności w załączeniu do protokółu. 
Obrady XXVIII Sesji VI Kadencji Rady Gminy otworzył i prowadził Przewodniczący Rady 
Gminy – Pan Krzysztof  Kalenik. 
Na wstępie powitał wszystkich obecnych i stwierdził, że na stan 14 radnych w obradach Sesji 
uczestniczy 14 radnych, a więc obrady są prawomocne. 
 
Ad. pkt. 2-go 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem dot. uwag do porządku obrad. 
Pytania radnych: 
- Radny Pan Wiesław Tomaszewski zgłosił wniosek formalny o odwołanie Przewodniczących 
Komisji: Rewizyjnej i Komisji Budżetu wraz z uzasadnieniem oraz uchwał o powołanie 
składów osobowych Komisji Stałych Rady Gminy Nowy Dwór (wniosek wraz z projektami 
uchwał stanowią załącznik do niniejszego protokółu.) Pan Przewodniczący Rady zaznaczył, 
że na projektach załączonych uchwał brak jest akceptacji pod względem formalnym i 
prawnym, co jest naruszeniem przepisów Statutu Gminy Nowy Dwór. Radny Wiesław 
Tomaszewski zauważył, że na obsługę prawną Gminy Wójt ma podpisaną umowę z 
Kancelarią Prawną mec. Wojciecha Srockiego i jeżeli Pan mec.Srocki osobiście nie mógł  
uczestniczyć w obradach Sesji, to powinien oddelegować swego aplikanta. W odpowiedzi Pan 
Przewodniczący stwierdził , że wczoraj podjął wiedzę dot. nieobecności przedstawiciela 



Kancelarii Prawnej na obradach naszej Sesji i zarzuty kierowane w tym zakresie pod jego 
adresem są niezasadne. 
- Radny Wiesław Hańczaruk nadmienił, że wcześniej odbywały się sesje, na których były 
podejmowane uchwały i nie były one parafowane pod względem prawnym. Przewodniczący 
Rady Pan Krzysztof Kalenik powiedział, że skoro wpłynął  taki wniosek to prosi o jego 
przegłosowanie i dodał  aby podejmować działania, które zjednoczą Radę a nie ją rozbiją. 
Obecny na obradach Sesji Sekretarz Gminy nadmienił, że jeżeli w powyższej sprawie wpłyną 
odwołania, to uchwały zostaną uchylone przez nadzór prawny Wojewody Podlaskiego, gdyż  
zostały podjęte z naruszeniem zapisów § 35 ust. 3 Statutu Gminy Nowy Dwór i ustawy o 
samorządzie gminnym. 
- Radny Wiesław Tomaszewski wystąpił z zapytaniem, czy każda dotychczas podejmowana 
uchwała była wcześniej parafowana pod względem prawnym. Przewodniczący Rady 
odpowiedział, że nie wszystkie podejmowane uchwały spełniały ten wymóg. W związku z 
powyższym  to, czy będą to uchwały podjęte zgodnie z prawem, zadecydują odpowiednie 
organy nadzoru – stwierdził Radny Pan Wiesław Tomaszewski. 
- Radny Kazimierz Rusiecki zapytał Pana Wiesława Tomaszewskiego, jakich warunków nie 
spełnili radni, którzy są odwoływani z Przewodniczących Komisji. W odpowiedzi Pan 
Wiesław Tomaszewski przypomniał, że zbliża się rocznica zbierania podpisów do odwołania 
Wiceprzewodniczącego Rady. Pan Kazimierz Rusiecki odrzekł, że nie jest to żadne 
uzasadnienie w tej sprawie. Następnie Przewodniczący Rady stwierdził, że przedstawiony 
wniosek poddaje pod głosowanie a to, czy będzie on podjęty zgodnie z prawem rozstrzygnie 
odpowiedni nadzór prawny.  
Za przyjęciem wniosku w głosowaniu jawnym było 8 głosów, przeciw 6 głosów, 
wstrzymujących się głosów nie było. 
- Radny Wiesław Tomaszewski zaproponował, aby zgłoszony wniosek był rozpatrzony na 
obradach Sesji w pierwszej kolejności. 
 Przewodniczący Rady poinformował, że umieścimy go w pkt 5 i w głosowaniu jawnym przy 
14 głosach za, przyjęto porządek obrad w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie Sesji, powitanie obecnych, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Informacja z działalności międzysesyjnej. 
5. Podjęcie uchwał: 

- w sprawie funduszu sołeckiego w Gminie Nowy Dwór na rok 2015; 
- w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie jej z 
użytkowania jako drogi publicznej; 
- w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie jej z 
użytkowania jako drogi publicznej; 
- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy; 
- w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 
Gminy Rady Gminy Nowy Dwór; 
-  w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej; 
- w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Nowy 
Dwór; 



- w sprawie powołania składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy Nowy 
Dwór. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Sprawy różne. 
8. Zakończenie obrad XXVIII Sesji Rady Gminy. 

 
Ad.pkt.4-go 
 
Informację z działalności międzysesyjnej przedstawił Wójt – Pan Andrzej Humienny. 
Poinformował, że w tym okresie zostało wydanych 9 zarządzeń: w tym 2 – finansowe i 7 - w 
zakresie spraw organizacyjnych. Odbył się przetarg na zaciągnięcie kredytu. Została opłacona 
należność dla Pana Szymczyka. Opracowane studium zostało zatwierdzone przez Pana 
Wojewodę. Na dzień 18 maja 2014r. Wojewoda wydał Zarządzenie  w sprawie 
przeprowadzenia wyborów uzupełniających w okręgu nr 9. Poinformował również, że w dniu 
24.03.2014r. odbędzie się przetarg na sprzedaż działek pasa pokolejowego Dubaśno i Nowy 
Dwór. Natomiast na dzień  14 kwietnia 2014r. został ogłoszony przetarg na sprzedaż budynku 
po byłej szkole w Sieruciowcach, który został wyceniony na kwotę 1206792 zł. 
 
Ad. pkt. 5-go 
 
Podjęcie uchwał: 
 
- nr XXVIII/175/14 w sprawie funduszu sołeckiego w Gminie Nowy Dwór na rok 2015.  
Przewodniczący  Rady Gminy przypomniał, że projekt uchwały był omawiany na wspólnym 
posiedzeniu składów osobowych Komisji Rady Gminy. Znamy też opinię w tej sprawie Pani 
Skarbnik Gminy a teraz chcielibyśmy usłyszeć wyjaśnienia Sekretarza Gminy. Pan Stanisław 
Hrynkiewicz wyjaśnił, że jeżeli utworzymy fundusz sołecki, to te środki muszą być 
zagwarantowane w budżecie gminy. W takim stanie rzeczy nie będzie można zrealizować 
jakiejkolwiek inwestycji, gdyż środków finansowych na ten cel nie będzie.   
Radny Wiesław Hańczaruk stwierdził, że mieszkańcom naszych sołectw też coś się należy. 
Fundusz sołecki może być utworzony np. raz na 4 lata. Poinformował, że w taki właśnie 
sposób z tego funduszu korzystają sołectwa sąsiednich gmin a na naszym terenie nic się nie 
robi. Zaznaczył, że w tym zakresie współpraca z obecnym Wójtem jest jeszcze gorsza niż z 
poprzednim.                       
Radny Wiesław Tomaszewski zauważył, że poprzednio był wyodrębniony taki fundusz.        
Z jego środków skorzystało 5 sołectw na kwotę ok. 40 tys. zł a środki ok. 70 tys. zł  wydano 
na inne cele. Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem do Pana Wiesława 
Tomaszewskiego o jakie 70 tys. chodzi i na co one zostały wydane. W odpowiedzi Pan 
Wiesław Tomaszewski zasygnalizował, że jeżeli będzie miał niezbite dowody w tym zakresie 
to je przedstawi.           
Radna Pani Rutkowska Grażyna zapytała, jakie to były sołectwa, które poprzednio 
skorzystały z funduszu sołeckiego. Odpowiedzi w tym zakresie udzielił Sekretarz Gminy – 
Stanisław Hrynkiewicz. Zaznaczył, że fundusz ten może być wykorzystany przez kilka 
sołectw (np. Chilmony, Synkowce, Butrymowce).W większości sołectw nic nie da się zrobić  



ponieważ  miejscowości nie spełniają wymogów aby fundusz taki wykorzystać.             
Radny Czesław Stasiulewicz zabierając głos w powyższej sprawie przypomniał, że mija 
czwarty rok działania tej Rady i o utworzeniu funduszu sołeckiego trzeba było pomyśleć 
wcześniej. Jego zdaniem, tym zagadnieniem powinna się zająć przyszła rada.                  
Radny Wiesław Tomaszewski stwierdził, że w tym temacie ma odmienne zdanie. Owszem, 
nie uchwaliliśmy tego wcześniej, bo mieliśmy zapewnienia Wójta Gminy, że musimy 
zaoszczędzić na inwestycje. Był to hamulec, aby nie wyodrębniać  funduszu w zamian za 
inwestycje.           
Przewodniczący Rady  z zapytaniem dot. utworzenia funduszu sołeckiego zwrócił się również 
do obecnych na obradach sesji sołtysów.             
Pan Jarosław Wojciulik – sołtys wsi Koniuszki zapytał, czy środki funduszu mogą być 
wykorzystane na naprawę drogi gminnej np.  na opłacenie wynajmu sprzętu u Pana 
Szymczyka, zajmującego się budowa dróg. Pozostały zakres robót mieszkańcy wsi 
wykonaliby we własnym zakresie. Pan Stanisław Hrynkiewicz – Sekretarz Gminy  zaznaczył, 
że  można, tylko jaki to by był odcinek drogi. Obecny na obradach Sesji Pan Mieczysław 
Dziedzicki – Kierownik Referatu Komunalnego Urzędu Gminy  wyjaśnił, że do poprawy 
stanu dróg potrzebny jest jeszcze materiał. Należałoby zakupić żwir, który by był użyty do 
naprawy a ten musi być koncesjonowany. Wykonawca dróg ma tego typu dokumenty.    
Sołtys wsi Rogacze Pan Jan Gajda zapytał, czy pracownicy Referatu Komunalnego tego typu 
robót  nie mogą wykonać we własnym zakresie i wystawiać faktury za wykonanie.               
W odpowiedzi  Pan Dziedzicki Mieczysław wyjaśnił, że tego typu prac nie mogą świadczyć, 
gdyż nie posiadają koncesji na wydobycie żwiru. Pan Jan Łogwin – sołtys wsi Butrymowce 
przypomniał zgromadzonym, że jego wieś skorzystała ze środków poprzednio utworzonego 
funduszu. Odremontowana została świetlica wiejska a teraz, jeżeli by była taka możliwość, to 
mieszkańcy chcieliby wymienić, znajdujący się we wsi, krzyż drewniany na metalowy. 
Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący  poddał projekt uchwały pod głosowanie 
jawne. Za utworzeniem funduszu sołeckiego był 1 głos, przeciwko 11 głosów a 2 glosy 
wstrzymało się od głosowania. 
 
- nr XXVIII/176/14 w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie 
jej z użytkowania jako drogi publicznej. 
 
Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy. Wyjaśnień do uchwały udzielał  
Stanisław Hrynkiewicz – Sekretarz Gminy. Poinformował obecnych, że uchwała, zarówno ta 
jak i następna, dotyczy tylko pozbawienia kategorii drogi gminnej. Pan Wójt nie sprzeda 
drogi, dopóki nie zostanie utworzona alternatywna droga dla mieszkańców Bobry Wielkiej 
jak również innych jej użytkowników.                            
Radna Pani Grażyna Rutkowska wystąpiła z zapytaniem, czy z tej drogi będzie można 
korzystać na dotychczasowych zasadach.                                        
Radny Wiesław Tomaszewski zapytał, czy  pozbawienie kategorii drogi gminnej na drogę 
lokalną nie będzie finansowym obciążeniem dla gminy. Odpowiedzi udzielił Sekretarz 
Gminy. Wyjaśnił, że pozbawienie kategorii drogi gminnej nie będzie miało żadnego wpływu 
na jakiekolwiek ograniczenia w korzystaniu z niej. Opłata się zmieni ale nie będą to duże 
kwoty.  



Uchwałę przyjęto w głosowaniu jawnym przy 13 głosach za, 1 głosem wstrzymującym się, 
głosów przeciw nie było. 
 
- nr XXVIII/177/14 w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie 
jej z użytkowania jako drogi publicznej. 
 
Uchwałę przyjęto w głosowaniu jawnym przy 13 głosach za, 1 głosem wstrzymującym się, 
głosów przeciw nie było. 
 
- nr XXVIII/178/14 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy. 
 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzielała Pani Anna Dziedzicka – Skarbnik Gminy. 
Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 13 głosach za, 1 głosem 
wstrzymującym się, głosów przeciw nie było. 
 
- nr XXVIII/179/14 w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji i Budżetu, 
Finansów i Rozwoju Gmin y Rady Gminy Nowy Dwór. 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie.                              
Radny Pan Kazimierz Rusiecki, który dotychczas  był Przewodniczącym w/w Komisji, 
zwrócił się z zapytaniem, czy do jego odwołania wystarczą podpisy 4 radnych. Zapytał także, 
jakie są faktyczne powody decyzji tej grupy radnych tzn. czy chodzi tu tylko o jego 
współpracę z Panem Wójtem. Poprosił także o odczytanie treści paragrafów Statutu Gminy 
Nowy Dwór, na podstawie których, jest on odwoływany ze stanowiska Przewodniczącego 
Komisji.  Sekretarz Gminy stwierdził, że podpisanie wniosku o odwołanie przez 4 radnych 
jest prawidłowe. Odczytał również treść § 35 pkt 1 oraz § 51 pkt 2 Statutu Gminy Nowy 
Dwór. Radny Rusiecki Kazimierz zwrócił uwagę, że te paragrafy nie mówią o odwołaniu.          
Radny Czesław Stasiulewicz zauważył, że Pan Rusiecki nie ma prawa brać udziału w 
glosowaniu w swojej sprawie. Obecny na obradach sesji Sekretarz Gminy powiedział, że 
zapoznał się z treścią wyroków sądowych dot. tego typu działań.  Jego zdaniem, jeżeli sprawa 
dotyczy prac Komisji to osoba taka  może brać  udział w głosowaniu.    
Radny Pan Wiesław Tomaszewski zgłosił jednak wniosek formalny o wyłączenie Pana 
Rusieckiego z głosowania. Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że takie wyłączenia 
miały już miejsce przy wcześniej podejmowanych uchwałach. W związku z powyższym 
należy wyłączyć Pana Kazimierza Rusieckiego z głosowania. 
Za odwołaniem Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gminy w 
głosowaniu jawnym było 7 głosów, przeciw odwołaniu – 6 głosów, wstrzymujących się nie 
było. 
 
- nr XXVIII/180/14 w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały przez Pana Przewodniczącego Rady, dotychczasowy 
Przewodniczący Komisji, Pan Marian Andrukiewicz został również wyłączony z głosowania. 



Uchwała w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w głosowaniu jawnym 
została przyjęta przy 8 głosach za; 5 głosach przeciw; głosów wstrzymujących się nie było. 
 
- nr XXVIII/181/14 w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 
Gminy Nowy Dwór. 
 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały przedstawiający skład osobowy 
Komisji Rewizyjnej. Sekretarz Gminy zauważył, że w tym momencie doszliśmy do 
paradoksu. Skoro przy podejmowaniu uchwał o odwołaniach przewodniczących komisji 
radni, których sprawa dotyczyła ,nie brali udziału w głosowaniu to i teraz należałoby 
wykluczyć   z prawa do głosowania radnych, którzy zostali przedstawieni do powołania w 
skład Komisji Rewizyjnej.         
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że dotychczas nie było takiej sytuacji, aby osoby 
powoływane do składów osobowych komisji, nie brały udziału w głosowaniu. Również i w 
tym przypadku taką zasadę przyjmujemy. Następnie zwrócił się z zapytaniem do każdego 
kandydata powoływanego w skład Komisji Rewizyjnej o wyrażenie zgody na kandydowanie. 
Wszyscy zaproponowani radni wyrazili zgodę. 
Uchwała w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Nowy 
Dwór została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 8 głosach za; 3 głosach przeciw i 3 głosach 
wstrzymujących się. 
 
- nr XXVIII/182/14 w sprawie powołania składów osobowych stałych Komisji Rady 
Gminy Nowy Dwór. 
 
Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały przedstawiający skład osobowy 
stałych komisji. Następnie zwrócił się z zapytaniem do poszczególnych kandydatów o 
wyrażenie zgody na kandydowanie.         
Radny Pan Marian Andrukiewicz nie wyraził swojej zgody na kandydowanie do składu 
osobowego Komisji Oświaty, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych. Swoją odmowę 
uzasadnił tym, że nie widzi możliwości jakiejkolwiek współpracy z Panem Wiesławem 
Tomaszewskim.                       
Radny  Marcin Możejko również  nie wyraził zgody na powołanie jego osoby w skład  
Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gminy, gdyż nie chce stwarzać problemów całej radzie 
swoją osobą.                    
Pozostali radni wyrazili zgodę na powołanie ich do składów osobowych poszczególnych 
komisji.                      
Sekretarz Gminy poinformował, że w związku z zaistniałą sytuacją nic nie stoi na 
przeszkodzie aby te komisje były 4 osobowe.                                                                     
Radny Pan Wiesław Tomaszewski zaproponował, aby tym panom dać jeszcze czas na  
przemyślenie swoich decyzji. Obaj radni potwierdzili, że podjętych decyzji nie zmienią.       
W związku z powyższym Przewodniczący Rady zaproponował, aby w miejsce Andrukiewicz 
Mariana w skład osobowy Komisji wszedł  Pan Jerzy Sulima; natomiast na miejsce radnego 
Możejko Marcina zaproponowano Pana Krzysztofa Kalenik. Obaj kandydaci wyrazili zgodę 
na powołanie ich do składów osobowych komisji.  



Uchwała została przyjęta w glosowaniu jawnym jednogłośnie przy 14 głosach za, przeciw nie 
było, głosów wstrzymujących nie było. 
Przewodniczący Rady pogratulował wyboru i przypomniał o terminie składania oświadczeń 
majątkowych. 
 
Ad. pkt 6-go 
 
Interpelacje i zapytania radnych: 
Radny Pan Wiesław Tomaszewski poinformował, że jest w posiadaniu Zarządzenia 
Wojewody Podlaskiego w sprawie wyborów uzupełniających do Rady Gminy Nowy Dwór. 
Stwierdził on, że Pan Ryszard Radziwon  3 stycznia 2014r. zaprzestał być radnym.               
W międzyczasie uczestniczył w dwóch sesjach Rady Gminy. W związku z tym wystąpił z 
zapytaniem, czy w tym przypadku miał prawo uczestniczyć w sesjach; brać udział w 
podejmowaniu  uchwał i pobierać diety. Zaznaczył również, że powinny zostać uruchomione 
działania mające na celu zwrot pobranej przez niego diety.                                                     
Pan Krzysztof Kalenik – Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że Pan Radziwon  w tej 
chwili nie jest już osoba publiczną. Zarówno Rada Gminy jak też Wójt i Wojewoda nie mieli 
w tamtym okresie wiedzy, że Pan Radziwon odwołał się w swojej sprawie do NSA. Pismo 
Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego dot. prawomocnego wyroku w przedmiocie wygaśnięcia 
jego mandatu radnego wpłynęło do Urzędu Gminy w dniu13 marca 2014r.     
Dlatego też, w związku z możliwością zaistnienia podobnych sytuacji w przyszłości, 
wystąpiłem do Krajowego Rejestru Karnego z zapytaniem o karalność poszczególnych 
radnych.                                                       
W nawiązaniu do tego tematu Pan Wiesław Tomaszewski powiedział, że nie jest zadowolony 
z opinii prawnej, którą wydał mec. Srocki w zakresie podstawy prawnej w zapytaniu o 
karalność w stosunku do jego osoby. Odpowiedź pana mecenasa go nie satysfakcjonuje i  
zasięgnie opinii w tej sprawie w innej kancelarii. 
 
Ad. pkt 7-go 
 
Sprawy różne: 
Sołtys wsi Butrymowce Pan Jan Łogwin wystąpił z zapytaniem do Pana Wójta w sprawie dot. 
wypłacania rekompensat dla właścicieli gruntów, które zostały wzięte pod budowę drogi.    
Pan Wójt odpowiedział, że rekompensaty zostaną wypłacone jak będzie inwestycja i będą 
rozliczone koszty.                      
Radny Kazimierz Rusiecki zapytał, jak przedstawia się sprawa w zakresie współpracy z  
Panem Bulcykiem. Pan Wójt poinformował, że w przyszłym tygodniu ma dojść do spotkania 
z nim i być może zostaną podjęte niektóre decyzje.                 
Radny Wiesław Tomaszewski stwierdził, że jest w posiadaniu protokółu Komisji Rewizyjnej 
z przeprowadzonej kontroli dot. delegacji wystawionych dla osób, które wyjeżdżały  na 
spotkanie z Panem Bulcykiem. Mam wątpliwości, czy w tej sprawie nie zachodzi konflikt 
interesu, gdyż Pan Możejko kontrolował sprawę, która jego dotyczy.                           
Sekretarz Gminy odpowiedział,  że miał pełne prawo uczestniczyć w posiedzeniu Komisji bo 
był jej pełnoprawnym członkiem. Pan Tomaszewski powiedział, że jeszcze raz należy 



wnikliwie przeanalizować sprawę delegacji. Zwrócił się  z zapytaniem do Pana Wójta, 
dlaczego nie poinformował Radę o tym, że  Ekoenergia została przekształcona w inna firmę. 
Swego czasu Pan Wójt informował, że nasza gmina, jako jedyna, nie będzie miała aneksów 
do zawartych umów w sprawie farm wiatrowych. Tymczasem były sporządzone aneksy do 
umów zawartych przez Ekoenergię. W związku z tym, jaki był cel wyjazdu Pana Wójta do 
Pana Bulcyka, skoro nie ma żadnych uzgodnień w tej sprawie.                                              
Pan Wójt odpowiedział, że firma Ekoenergia jest firmą prywatną a on jako Wójt nic nie ma 
do umów, które ta firma zawarła z mieszkańcami gminy. Nadmienił też, że z wiedzy, którą 
posiada, wiatraki nie powstaną wcześniej jak w m-cu: lipcu a o ich rozmieszczeniu nie jest 
mu nic wiadomo.                           
Radny Pan Wiesław Hańczaruk zaproponował, aby w sprawie remontu dróg powiatowych 
zorganizować spotkanie ze Starostą wraz z Zarządem Powiatu i radnymi rady powiatu 
pochodzącymi z terenu gminy Nowy Dwór wspólnie z władzami gminy  poprzez zaproszenie 
ich na sesję. Pan Wójt zapewnił, że jest otwarty na takie spotkanie i opowiedział się za 
zaproszeniem tych przedstawicieli na obrady Rady Gminy. 
Pan Wiesław Tomaszewski wystąpił z wnioskiem, aby po zakończeniu sesji odbyły się 
posiedzenia nowo powołanych Komisji Rady Gminy. Przewodniczący Rady zauważył jednak, 
iż niektórzy radni opuścili już obrady i w chwili obecnej nie ma pełnej frekwencji. Sekretarz 
Gminy nadmienił, iż podjęte uchwały nie są jeszcze prawomocne i należałoby odczekać do 
chwili ich uprawomocnienia. 
 
Ad. pkt 8-go 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Kalenik 
zakończył obrady XXVIII Sesji Rady Gminy Nowy Dwór. 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
Protokółował:         Przewodniczył: 
 
        Inspektor                                                                     Przewodniczący Rady Gminy               

     Maria Hrynkiewicz                                                               Krzysztof Kalenik 

 
 

 


